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20181204-Taygeta-#9-NL-Vaak-gestelde-vragen-buitenaards-bericht-van-
Pleiades-Taygeta 

 
 

Veelgestelde Vragen: Buitenaardse boodschap van Plejaden (Taygeta) 
 

Vraag: Hoe kunnen we zelfvoorzienend zijn en onszelf financieel en bevrijdend van 
de Cabal besturen? 

 
Swaruu: Er is geen eenvoudige verklaring om in een paar regels te delen. Op zich 

is het antwoord op jullie vraag wat we willen zeggen en communiceren in het 
algemeen door deze communicatie met jullie. Maar in het kort moeten jullie het 

bewustzijn verhogen, als individuen en als collectief. Maar ieders werk is 
individueel, en het is de enige manier. Hier weten we dat de hoeveelheid regering 

omgekeerd evenredig is met het bewustzijn van de mensen. Hoe meer bewustzijn 

hoe minder regering een cultuur of een volk nodig heeft. 
 

Om te beginnen wil ik met alle geïnteresseerden, met zoveel mogelijk mensen die 
wakker zijn, het feit delen dat er andere alternatieven zijn voor geld, dat de 

methode van controle en beperking bij uitstek is van de controlerende Cabal en 
uiteindelijk van de Matrix in het algemeen. Een ander punt om zelfvoorzienend te 

zijn is de toepassing van vrije energie. Dit is al veel gezegd, het probleem is dat het 
zinloos is om daar op Aarde meer technologie in te brengen als er mechanismen 

zijn om deze technologie te onderdrukken. Mensen die vrije technologie hebben 
gekregen komen alleen maar in de problemen, ik bedoel opgepakt en geëlimineerd. 

Daarom moet het onderliggende probleem worden opgeruimd voordat de 
alternatieve energieën worden toegepast. Ik bedoel het stoppen van de Cabal. En 

dit is een proces. 
 

Maar er kan veel gedaan worden op individueel niveau. Over persoonlijke controle 

over tijdlijnen gesproken, het werk van ieder persoon is wat het systeem verandert. 
Wat ik ook wil is het idee uitwissen dat je niet veel of niets kunt doen als je maar 

een gewone burger bent en met problemen zit zoals iedereen. 
 

Vraag: door Jorge: Ik hoorde van de Youtuber dat de Aarde wordt beschouwd als 
een spirituele gevangenis. Ben je gekomen om je vrienden die vastzitten in de 

Samsara van de Aarde te redden door hun Frequentie te verhogen of hen een 
techniek te geven om te ontsnappen? 

 
Swaruu: De Aarde kan beschouwd worden als een gevangenis, maar het is slechts 

een gezichtspunt en het kan geldig zijn. Vanuit ons gezichtspunt zijn er echter geen 
slachtoffers, jullie zijn alleen wijsgemaakt dat jullie dat zijn, en jullie gedragen je 

als zodanig, waardoor het gevoel en het idee blijven bestaan. In veel opzichten, ja, 
zijn we hier om onze mensen op te halen. Iedereen in het proces te doen 

ontwaken. 
 

Maar de Aarde wordt niet beschouwd als een gevangenis omdat zielen vanuit de 

hogere niveaus de Aarde willen betreden om de beperkende ervaring op te doen die 
hun individuele expansie enorm zal helpen. De waarden veranderen radicaal als je 
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ze van de andere kant bekijkt. Het is een zeer gecompliceerd onderwerp. Voor 
sommigen kan de Aarde worden beschouwd als een gevangenis, voor anderen als 

een school. Laten we het er maar op houden dat het een plaats is om te ervaren 
wat er op die plaats ervaren wordt en het is een van de vele plaatsen die unieke 

ervaringen bieden. 
 

Wat ik kan zeggen is dat men ervan uitgaat dat incarneren op Aarde het moeilijkste 
niveau van incarnatie is, waar slechts weinigen zich aan wagen. In ieder geval is 

het leven daar slechts één niveau, of de incarnatie die snel, sterk, betrekkelijk kort, 
maar zeer de moeite waard is. 

 
Vraag: Op het internet wordt opgemerkt dat er een politieke, positieve militaire 

groep op wereldniveau is die de negatieve krachten neutraliseert. Is dit waar en zal 
het in het voordeel van de mensheid uitpakken? 

 

Swaruu: Te veel groepen kunnen in die beschrijving vallen. In het algemeen, ja, er 
zijn zulke groepen, en ze zijn op dit moment actief. 

 
Gosia: Ik heb een vraag over implantaten, hoe ik kan weten of ik ze heb en hoe ik 

ze eruit kan halen zonder te lijden. 
 

Swaruu: De snelste en veiligste manier is om ze aan een EMP of 
elektromagnetische puls te onderwerpen. Dit verbrandt en schakelt ze uit. Ja, ze 

zijn effectief omdat ze niet veel energie nodig hebben om een chip of een 
implantaat te verbranden. Maar je moet weten dat niet alle implantaten er zijn 

vanwege negatieve agenda's. Veel Sterrenzaden hebben implantaten voor hun 
sterrenfamilie om hen zorgvuldig te volgen tijdens hun leven/ incarnatie / missie. 

Het verwijderen ervan kan de persoon in gevaar brengen, want letterlijk en zelfs als 
ze het zich niet realiseren, hebben genoemde Starseeds wat we zouden kunnen 

omschrijven als "luchtsteun". 

 
Gosia: Wie plaatst ze? 

 
Swaruu: Bijna iedereen zet ze in, van het leger (MILAB) tot de grijze, Reptielen 

ontelbare rassen. Wij gebruiken ze niet omdat onze technologie de noodzaak om ze 
te gebruiken al heeft overwonnen. 

 
Gosia: En hoe weet je of ze door de negatieve agenda komen of van je 

sterrenfamilie? 
 

Swaruu: Zonder technologie zoals die we hier hebben, is het moeilijk te weten 
voor welke agenda de chip is. Meer dan wat dan ook, van daar beneden, moet je 

volgen wat je voelt. Als je werkelijk voelt dat het implantaat negatief is, dan is dat 
zo. Volg de intuïtie en de kennis van jezelf. Ook zullen negatieve implantaten 

schadelijke bijwerkingen hebben, variërend van eenvoudig ongemak tot 
stofwisselingsproblemen. Als dat zo is, dan is het implantaat negatief. Wij kennen 

geen nadelige reactie op een volgimplantaat van een implantaat dat door een 

sterfamilie is geplaatst om voor hun familielid te zorgen. 
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Vraag: door Mónica: Sol Ahimsa leert hoe je ze energetisch kunt verwijderen 
zonder elektromagnetische puls, omdat, zoals zij bevestigt, de oudste op deze 

manier worden verwijderd, maar de nieuwere die subtieler zijn, vereisen een ander 
werk. Bovendien verklaart zij dat er verschillende soorten implantaten zijn die door 

verschillende entiteiten zijn geplaatst. 
 

Swaruu: Sol Ahmisa moet het hebben over de etherische implantaten, ja met een 
EMP worden ze niet verwijderd. Ik zou ze echter classificeren als iets anders, meer 

in de richting van archonische manipulatie. Het goede nieuws is dat alleen jij ze kan 
verwijderen. Een implantaat kan iets fysieks zijn en toch van etherische oorsprong. 

En ja. Het is waar. De meeste van hen zijn geïmplanteerd met negatieve en 
controle doeleinden. De meeste positieve rassen (niet allemaal) gebruiken een 

ander soort technologie om hun Sterrenzaden op te sporen. Zielspectroscopie. 
 

Vraag: door Monica: In een video zeg je: "Wanneer er een medium is met een 

potentiële energie en de invloed van een bewustzijn dat iets in gedachten heeft 
wordt ontvangen, een intentie met een constante aandacht, vormt zich een 

stationaire golf..." 
 

Welke techniek kunnen we gebruiken, naast meditatie, om die stationaire golf tot 
stand te brengen en bepaalde knooppunten te beïnvloeden? Hoe weten we op 

welke knooppunten we onze invloed moeten uitoefenen via de stationaire golf? Ik 
weet niets van "nodes" of "staande golven", het zijn nieuwe begrippen voor mij, is 

het mogelijk om dezelfde resultaten te bereiken zonder deze begrippen te kennen? 
 

Swaruu: De hele tijd creëer je deze staande golven, je doet het op dit moment, je 
bent zelf een staande golf gegenereerd vanuit je bewustzijn. Je hoeft de concepten 

niet grondig te kennen om ze te gebruiken, je doet het al van nature. Het is 
gewoon dat weten wat je doet je intentie helpt omdat je begint, of je de manier 

waarop de Matrix werkt onder de knie krijgt. 

 
Vraag: door Monica: Hoe weten we dat we op de juiste Frequentie vibreren? 

 
Swaruu: Hoe weet je welke Frequentie je hebt? Hoe beter je je voelt in het 

algemeen, als je je gelukkig voelt, of als je je gelukkig voelt over iets in het 
bijzonder, dan is het een hoge Frequentie. Als iets je bang maakt of je voelt je ziek 

van binnen, heel verdrietig of boos dan is het een lage Frequentie. 
 

Vraag: door Monica: Moeten we symbolen (tekeningen, foto's, grafieken, etc.) 
gebruiken van wat we willen bereiken om onze intentie en aandacht te fixeren? 

 
Swaruu: Ja, wat je zegt werkt, gebruik tekeningen of foto's van iets dat je wilt 

bereiken of wilt bereiken als het je helpt te focussen. Maar dit hangt ook af van je 
visualisatievermogen, want als dat veel is, dan kunnen de afbeeldingen irrelevant 

zijn. 
 

Vraag: door Monica: Er wordt veel gesproken over het verstand maar niet over het 

hart, waarvan gezegd wordt dat het neuronen heeft en een nog groter begrip 
(Intuïtie) dan ons verstand (logica - hersenen); Er wordt gezegd dat als we onze 
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Frequentie willen verhogen door meditatie, we ons ook moeten richten op ons 
kruinchakra, in ons hartchakra. Is dit waar? 

 
Swaruu: Het is waar wat er gezegd wordt. In de video's zijn we nog niet 

toegekomen aan het onderwerp van het hart in het onderwerp van de Matrix. Op 
zichzelf is het hart, laten we zeggen, de interface tussen je geest - het lichaam - en 

de werkelijkheid die je extern zou noemen. Het is het middel waarmee het veld van 
de Matrix je intenties leest en ze vormgeeft volgens je behoeften. Het hart is de 

sterkste elektromagnetische generator van het menselijk lichaam en de invloed 
ervan beïnvloedt een heleboel ruimte eromheen, aangezien een bewust geactiveerd 

zaadje zijn aura beïnvloedt tot 18 km (of meer) eromheen. 
 

Vraag: door Monica: Maar je moet wel een bewust geactiveerd zaad zijn, anders 
beïnvloed je het niet? 

 

Swaruu: Alle bewustzijnszaden hebben invloed (zolang ze echt zijn). Het is alleen 
het niveau van bewustzijn en persoonlijke intentie-energie dat het bereik van 

invloed zou dicteren. 
 

Vraag: door AntonioHidalgo: Waar bestaat die invloed uit? 
 

Swaruu: Het effect is dat als je een intentie of gewoon een Frequentie van jezelf 
hebt, je de Matrix binnen je actiebereik "besmet", zodat deze volgt wat je uitzendt. 

Bijvoorbeeld, als je besluit je te concentreren, laten we zeggen, op het doen van 
aerobic-oefeningen, en die energie die je vrijmaakt, met alle intenties die je zegt 

dat je die toepast om je omgeving te zuiveren van negativiteit, dan is dat wat er zal 
gebeuren. Alleen al je aanwezigheid daar transmuteert negativiteit in iets 

positievers. Dit is al bekend op Aarde, want men erkent dat groepsmeditatie met 
intentie erin slaagt om het misdaadcijfer in een stad, of in de gerichte stad, 

drastisch te verminderen. 

 
Vraag: door Monica: Zal ik door het verhogen van de Frequentie in staat zijn om de 

Matrix te zien zoals deze door Neo in de film werd gezien en uit de 3D opsluiting te 
komen; de verschillende wezens te zien zonder hun camouflage, Reptielen, reptilian 

goo's, enz. zoals ze zijn, naast de wezens van de 4e dichtheid en de 5e; en zal het 
me in staat stellen gecentreerd te zijn in het hier en nu, uit de dualiteit en mijn 

DNA naar believen te deprogrammeren en te herprogrammeren? 
 

Swaruu: Je niveau van bewustzijn en je Frequentie beïnvloeden direct alles om je 
heen. Hoe meer bewustzijn je waarneemt en hoe meer dingen je controleert, dit 

activeert ook je DNA omdat het ontworpen is om je bewustzijn te kopiëren en te 
manifesteren als een middel om je bewustzijn over je lichaam te controleren. DNA 

kopieert je bewustzijn, wat het dicteert. Je laat ook al het andere achter je, want 
hoe meer bewustzijn, hoe meer Frequentie van vibratie, en je bent niet langer een 

gelijke voor de Black Goo's, Reptielen of wat dan ook. Er komt een punt waar je 
letterlijk onkwetsbaar kunt zijn. En ik zeg het heel serieus, want je hebt controle 

over je ervaring en je persoonlijke Matrix. 
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Gosia: Je zei dat de zielen hier komen uit eigen wil... wetende dat ze hier het spel 
zullen spelen, niet wetende wie ze zijn, opererend zonder de toegang tot hun 

creatieve mentale krachten... is proberen ze wakker te maken dan niet tegen hun 
plannen in? Waarom doen we het dan, als slapen is waar ze voor gekomen zijn? Of 

is het misschien ingewikkelder en zijn er zielen die er graag uit zouden willen en 
wakker zouden willen worden... maar die gevangen zitten? 

 
Swaruu: Dat is de jackpot! Dat is de ultieme reden waarom we ons er niet volledig 

mee kunnen bemoeien! We kunnen hun niet hun speelplaats afnemen, de enige 
plek in de Melkweg waar het mogelijk is om dat allemaal te ervaren! 

 
Gosia: Ja, maar vergeet de inmenging... Ik heb het over hen wakker maken, met 

de informatie enzovoort, hen vertellen dat ze de macht hebben. 
 

Swaruu: Velen willen zich opgesloten voelen. Alleen voor de kick om zichzelf later 

te bevrijden. 10 levens zijn maar een oogwenk vanuit andere gezichtspunten en 
plaatsen. Als we dit van hieruit zien. Degenen die echt niet wakker willen worden, 

zullen zich van dit soort informatie verwijderen. Degenen die het nodig hebben 
zullen er klaar voor zijn en zullen komen. 

 
Gosia: Waarom probeer je dan te helpen? En mij? 

 
Swaruu: Omdat anderen gevangen zitten en de uitweg niet kunnen vinden. Velen 

hebben openlijk gezegd "time out" help in Federatietaal is het H.I.U. (Help). HIU = 
SOS. Veel zielen op Aarde roepen openlijk om hulp. Zij doen dit Telepathisch 

gewillig en ongewillig. Al degenen die heimwee hebben en 's nachts naar de sterren 
kijken. Zij worden gehoord! Ik zei jullie gisteren, dat niets wat jullie doen, voelen of 

denken daar onopgemerkt blijft. Maar, zoals we zeiden, velen willen het spel. Maar 
we moeten ons geen zorgen maken over degenen die het spel willen. Het is alsof 

ons werk er niet eens is. Betekent niet dat ze niet echt zijn. Alleen dat ze niet 

bereid zijn om wakker te worden. 
 

Gosia: Hoe komt het dat jullie van al die verschillende planeten komen als het hier 
bekend is dat het Pleiadenstelsel nog geen planeten heeft ontwikkeld? 

 
Swaruu: Omdat uw wetenschap een leugen is. Ze onderdrukken de kennis omdat 

het gevaarlijk voor ze is. Alle telescopen en systemen die exoplaneten kunnen 
detecteren, staan onder controle van de Jezuïeten. En de Jezuïeten zijn de 

Illuminati, geen verschil. Ze verbergen ons voor het publiek met pseudo-
wetenschap. Ze zeggen ook dat de Pleiaden een jong stelsel is, te jong om planeten 

te hebben, maar jong betekent tijd. En tijd is relatief. Zij zien de dingen ook vanuit 
3D en 3D perspectief, wij zijn 5D mensen. Kortom ze liegen! 

 
Gosia: Als alles buiten in 5D is... en wij in 3D... hoe komt het dan dat wij alle 

sterren en de maan en de zon zien? Zouden we dan niets moeten zien? 
 

Swaruu: 5D bestaat uit 5 niveaus, van die 5 niveaus kun je er 3 zien vanuit 3D. 

(alleen maar logisch). Wat je ziet van de sterren en planeten zijn de 3D 
compatibele componenten van die sterren en planeten, je ziet niet het hele 
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spectrum. Je ziet de 3D aspecten van die sterren en planeten. Als een ster uitzendt 
van 0 tot 5 mh kijk je naar 0 tot 3 mh van het totale energiebereik van de ster. Ik 

hoop dat dit duidelijk is. 
 

Gosia: Heb je ook contact in dromen? Ik zie wezens in mijn dromen. 
 

Swaruu: We kruisen elkaar op onze paden, ja. Maar we doen het niet expres. Maar 
ja, we doen het. Dit is weer een kwestie van Frequentie. We kunnen iemand in het 

astrale zien als we slapen, ja dat gebeurt de hele tijd. Vooral als die iemand erop 
gericht is één van ons te vinden. Maar dat gebeurt niet expres. Alleen over ons 

gesproken. 
 

Gosia: Maar je droomt bewuster, ja? Heb je er meer controle over? Zijn jullie je er 
zelf bewust van? 

 

Swaruu: We zijn ons er meestal zelf van bewust dat we dromen, ja. We 
controleren onze dromen ook voor een groot deel. Maar we kunnen ook onbewust 

zijn dat we slapen. 
 

Gosia: Zult u zich ooit massaal aan ons laten zien? 
 

Swaruu: Ja. Als de tijd rijp is, en nadat de Matrix en de Cabal verdwenen zijn. 
Zolang de Cabal bestaat zullen we dat niet doen. 

 
Gosia: Welke andere rassen zijn er nu die helpen, afgezien van de Taygetans, tot 

voor kort? 
 

Swaruu: Er zijn talloze rassen die helpen, op vele niveaus en met verschillende 
taken, afhankelijk van hun vaardigheden. De belangrijkste rassen die ik kan 

noemen zijn: Andromedanen, Antariërs, Centauri (Alfratanen), Sirianen, Arcturiërs 

(Dieslientiplex), Engan, Alpha Draconian, en Urma* (Leeuwenras). Maar er zijn er 
nog veel meer, zoals Sasani, Largan Avian... zo veel! 

 
Gosia: Ok. Waarom staat de eerste richtlijn niet toe dat we ons mengen in interne 

zaken van onze cultuur, voor "goede motieven", maar doet niemand iets om de 
Reptilians ervan te weerhouden zich te bemoeien met de slechte motieven? 

 
Swaruu: De regels hier, inclusief de Eerste Richtlijn, beletten ons of de rest van de 

Federatie direct op te treden. Maar wij handelen openlijk om de Reptilians en de 
andere negatieve rassen te stoppen. We doen ons werk, maar we mogen niet te 

openlijk zijn, want de mensen moeten de eer krijgen hun eigen problemen op te 
lossen. Als wij ze voor de mensen oplossen, worden we gezien als verlossers. Dat 

willen we niet. Het verandert ons ook. We helpen met wat nodig is en we hebben 
de Reptilians al tegengehouden. Nu is het jullie beurt om alle negativiteit en de 

gedachtepatronen die maken dat je in een negatieve omgeving blijft, te stoppen. 
En wij helpen daar ook bij, vandaar deze communicatie met ons nu. 

 

Gosia: Zal het open contact via de regeringen gebeuren of hoe? Op welke manier 
wordt voorspeld dat het zal gebeuren? 
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Swaruu: Niet via de regeringen. De regeringen zullen tegen die tijd verdwenen 

zijn. Tenminste degenen die jullie kennen. Deze regeringen zullen nooit enige echte 
ET-aanwezigheid onthullen. Het idee dat ze dat zullen doen is misleidend. Ze 

kunnen niet onthullen, alleen kleine domme dingen, zeer zorgvuldig door hen 
berekend. Als zij volledig openheid van zaken zouden geven, zoals de mensen 

zouden willen/verwachten, is het spel voor hen uit. Dat zullen ze niet doen. Dat is 
het laatste wat ze ooit zullen doen. 

 
Gosia: Hoe kan de overheid zo snel verdwijnen? 

 
Swaruu: Het zal verdwijnen. Maar er zal een nieuw systeem voor in de plaats 

moeten komen, omdat de meeste mensen gewoon nog niet klaar zullen zijn voor 
een volledig holografische samenleving. Maar daar wordt hier nog over nagedacht, 

het hangt af van wat er daarna gebeurt. Als er een nieuw monetair systeem moet 

worden ingevoerd, zal dat tijdelijk zijn en alleen terwijl het volledige holografische 
model met ET-mentoren wordt geïnstalleerd. Ummo is al bezig zo'n nieuw systeem 

te ontwikkelen. 
 

Gosia: Als u zegt dat banken zullen verdwijnen... wat zal er dan gebeuren als ik 
het geld op de bank heb staan? 

 
Swaruu: Er is geen geld in een bank. Dat is een leugen. Het zijn allemaal getallen 

in een computer. 
 

Gosia: Mensen die geesten zien of helderziendheid hebben en mentale krachten 
etc., zijn al in 5D, zij leven of nemen de 5D waar en het betekent dat zij meer 

geëvolueerd zijn dan degenen die die vaardigheden niet hebben? 
 

Swaruu: Het is allemaal een kwestie van Frequentie en van perceptie. Mensen die 

het vermogen hebben om andere dingen te zien, zoals aura's geesten, kunnen 
dingen zien die buiten 3D liggen. Wat je lager astraal zou noemen of in het 4D 

bereik van frequenties. Zij zijn daar de fysicaliteit ingegaan met de bedoeling om 
meer van hun zintuigen actief te hebben. Ze zien voorbij de 3D naar 4D en zelfs 

naar de oorspronkelijke 5D. Maar iedereen kan die vermogens ontwikkelen. Als ze 
geïnteresseerd zijn, moeten ze oefenen in het kijken naar aura's. Meer 

geëvolueerd? Ik zou zeggen: gevorderd in waarneming, omdat ze genoeg 
Frequentie en onbevangenheid hebben om in staat te zijn andere sferen te zien. 

 
Gosia: Ik kan niets zien. Betekent dat dat ik minder geëvolueerd ben? Ik kan zelfs 

geen UFO's zien. Ik heb nog nooit iets "paranormaals" in mijn leven gezien. 
 

Swaruu: Nee, dat ben je niet. Je bent alleen op een andere manier geëvolueerd. 
En je bent erin gegaan met en onder de overeenkomst dat je beperkt bent in wat je 

kunt zien. Maar niet minder geëvolueerd. Het heeft veel meer te maken met uw 
persoonlijke beperkingen. Er kan iemand zijn die deze dingen kan zien en toch een 

heel naargeestig en moreel niet geëvolueerd persoon is. En het betekent ook dat 

die persoon die geesten kan zien, ook een Frequentie is voor wat hij of zij ook ziet. 
Dus, de vraag is nu... wat zien ze? Nare negatieve wezens of... Lichtwezens? 
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Gosia: Is het waar dat we nooit naar de Maan zijn gegaan, aangezien je zei dat 

niemand de Van Allen Belt kan passeren? 
 

Swaruu: Nasa- en Apollo-missies zijn nooit naar de maan geweest. Dat is een 
zekerheid. Er is geen manier waarop ze naar de maan konden zijn gegaan Van 

Allen belt of geen Van Allen Belt. De Cabal is wel op de maan geweest maar alleen 
met behulp van het SSP (Secret Space Program)! Ik kan uitgebreid wiskundig, 

technisch, mechanisch, technologisch bewijs geven dat het onmogelijk is om naar 
de Maan te gaan met de technologie die ze in de jaren 1960 - 1970 zouden hebben 

gebruikt. Het gebeurde gewoon niet. Het was theater. De Apollo bemanningen 
hebben nooit een lage baan om de aarde verlaten. 

 
Gosia: Gerelateerd: Hoe zit het met NASA sondas? Curiosity Rover etc? 

 

Swaruu: De Mars Rovers, ze zijn allemaal op Aarde en ze zijn een hoax. De 
mensen zien ze rondrijden op een beproevingsplaats van NASA, een eiland in 

Canada met de naam Devon Island North Canada. De beelden zijn van de aarde. En 
ze worden gegeven aan de mensen als een dekmantel voor andere dingen en voor 

echte missies. De regering/ Cabal kan geen echte beelden van Mars geven omdat 
het daar vol leven, planten wezens en beschavingen is. NASA-sondes en 

onbemande ruimtevaartuigen zijn echt, Voyager, Cassini... (de meeste van hen) 
maar ze zijn onbemand en de gegevens die ze uitzenden hebben de mensen nooit 

bereikt, alleen zeer gefilterde gegevens waarvan de Cabal wil dat de mensen ze 
kennen. 

 
Gosia: Het is niet goed om maan energie te gebruiken voor iets? Het heeft 

negatieve energie? En hoe werken de seizoenen precies? Zee getijden etc? Worden 
die door de maan gestuurd? 

 

Swaruu: De seizoenen, het getij wordt allemaal gecontroleerd door de Maan en 
door de Matrix die het uitzendt. Het is allemaal Matrix. De Maan controleert ze 

allemaal. Maanlicht/ Maanenergie zoals gebruikt voor het reinigen van kristallen, 
amethisten, stenen pendels en andere "esoterische dingen" wordt door ons op geen 

enkele manier aanbevolen. De Matrix is op zijn hoogste energie wanneer er een 
Volle Maan is, en op zijn laagst wanneer het een Nieuwe Maan is. De kristallen 

absorberen de Frequentie, dus je sluit alleen de Matrix beperkte Frequentie op in je 
kristallen en amethisten. Wat wij aanraden is om ze te reinigen in water, stromend 

water of begraaf ze in de aarde. 
 

Gosia: Hoe zit het met ze in de zon te zetten? 
 

Swaruu: Zonlicht is heel goed voor ze omdat het ze reinigt, en het geeft ze een 
lading positieve energie met nieuwe frequenties die de zon uitzendt, maar het heeft 

één probleem: het zal veel kristallen, amethisten en rotsen ontkleuren/vervagen. 
 

Gosia: Als we vanuit onze 3D de rest van de kosmos kunnen zien (die in 5D zou 

moeten zijn), waarom kunnen we dan niet ook de schepen in 5D in de Omloopbaan 
zien? 
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Swaruu: Ja, dat kan. Ze verstoppen zich niet. Als je een telescoop hebt die groot 

genoeg is, kun je de schepen zien die in een baan om de aarde geparkeerd staan, 
en dan bedoel ik een commerciële kleine telescoop voor civiele doeleinden. Hoe 

groter, hoe beter. 
 

Gosia: Oh ja? s Nachts of ook overdag? Hoe zien ze eruit? 
 

Swaruu: Beide, maar vooral 's nachts. Vaak kan een schip zich voordoen of 
verward worden met Venus of met Jupiter. Meestal gebeurt dit 's nachts. Ook 

vliegen veel kleine schepen atmosferisch en worden gemakkelijk verward met door 
mensen gemaakte vliegtuigen. 

 
Gosia: De volgende vraag heeft te maken met geld dat verdwijnt... komt nu pas 

binnen. Zullen de bedrijven waar we werken ook verdwijnen? 

 
Swaruu: Geen eenvoudig antwoord. De meeste wel. Dat hangt van het bedrijf af. 

Vele zullen blijven omdat ze noodzakelijk zijn, zoals de bedrijven die voedsel en 
goederen onder de mensen verdelen. Maar ja. De meesten zullen verdwijnen. 

 
Gosia: Je zei dat onze planeet echt is met holografische inserts. Dus, alles wat 

plantaardig en schors is, is natuurlijk en de gebouwen zijn holografisch. Het blijkt 
dat de gebouwen gemaakt zijn met stenen, klei, zand enz., en ook met 

plantaardige materialen zoals deuren, ramen. Onnodig te zeggen dat de huizen 
geheel van hout zijn gemaakt. Met andere woorden: zullen gebouwen van hout en 

steen ook verdwijnen? 
 

Swaruu: Nogmaals, geen gemakkelijk antwoord. Elk gebouw is anders. Maar ik 
blijf erbij. De meeste gebouwen met een stalen structuur zullen verdwijnen. Maar 

onthoud één ding. Het zijn de mensen die de werkelijkheid daar manifesteren, dus 

het is geen kwestie van kiezen welk gebouw zal verdwijnen en welk niet. Het hangt 
allemaal af van wat de mensen willen, onafhankelijk van het materiaal waarvan elk 

gebouw is gemaakt. De gebouwen die zullen verdwijnen, zullen verdwijnen omdat 
niemand er zijn aandacht op vestigt, zoals met al het andere dat GEEN aandacht 

krijgt van de werkelijke mensen die ze daar manifesteren. 
 

Gosia: Ok. Als de aarde ook in 5D was waar geen dualiteit is, waarom waren er 
dan intergalactische oorlogen, quarantaines, negatieve Reptilians en vele 

problemen in die mate dat ze op aarde in 3D moesten worden opgesloten? 
 

Swaruu: Omdat er dualiteit is in 5D. Ik ben in 5D en we hebben zwart en wit, 
mannelijk en vrouwelijk. 

 
Gosia: Ik denk dat dat is wat mensen verwarren. Ze denken dat het er niet is. 

Maar jij ziet ze meer als een deel van het geheel, nietwaar? 
 

Swaruu: Er is geen dualiteit, maar alleen in hogere rijken die het allemaal effectief 

hebben samengevoegd in de perceptie van elk individu (als je die nog steeds 
"individuen" kunt noemen) En ja, we begrijpen dualiteit hier meer. We voegen 
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concepten samen en nog veel meer. We zijn op weg om dualiteit te overstijgen. 
Maar u kunt hetzelfde doen in uw geest vanuit 3D, u moet om te evolueren en te 

ascenderen om 3D te verlaten en naar 5D te gaan waar deze concepten worden 
opgelost. 

 
Gosia: Ok om een site aan te passen is het nodig om te mediteren of is met 

positief denken voldoende? 
 

Swaruu: Meditatie versterkt al je mentale, fysieke en intellectuele vermogens. Het 
versterkt alles wat je bent. Maar met je focus en overtuigingen is het genoeg. Ik 

bedoel, mensen manifesteren hun werkelijkheid de hele tijd zonder dat ze hoeven 
te mediteren, ze realiseren zich niet eens dat ze dat doen. 

 
Gosia: Nu is deze vraag een van de meest gestelde vragen en ik heb er een aparte 

video over gemaakt... maar misschien kun je nog een keer een samengevat 

antwoord geven: wat is de snelste manier om onze Frequentie in ons dagelijks 
leven te verheffen? 

 
Swaruu: Als je dieren (mensen) eet geef je toestemming om... zelf... opgegeten... 

te worden! De snelste manier om je Frequentie te verhogen is: Stop met het eten 
van andere mensen! (dieren). Dieren zijn mensen en je moet stoppen met het eten 

van andere mensen, alles met een gezicht, en een hart. Ik weet dat veel mensen 
dit antwoord niet leuk zullen vinden, maar het is de waarheid en het spijt me het te 

moeten zeggen... er is geen manier om er omheen te gaan! Het helpt ook in je 
evolutie en met je gezondheid en op meer manieren dan wat ik nu kan zeggen. U 

kunt geen lid van de ruimte-melkweg gemeenschap zijn als u erop staat andere 
leden op te eten. De meeste soorten hier met een geavanceerde interstellaire 

beschaving zijn "dieren" of zouden vallen in de menselijke classificatie van een 
"Dier". 

 

Gosia: Er wordt gesproken over het verhogen van onze Frequentie, onze vibratie. 
Mijn vraag is: wat is het dat deze frequentie uitzendt? Zit het in ons fysieke 

lichaam? 
 

Swaruu: 1.) Het is allemaal perceptie, jouw perceptie zonder dat er een fysiek 
lichaam tussen hoeft te komen. 2.) Tegelijkertijd is het je hart dat de Frequentie 

uitzendt die de Matrix leest. 
 

Gosia: Perceptie zendt de Frequentie uit? Het spijt me dat ik het niet begreep. 
 

Swaruu: Ik bedoel; je creëert je realiteit met je focusintentie. Om dat te doen heb 
je niet eens een lichaam nodig. Daarom doe je dat zelfs na je dood. Maar terwijl je 

in de Matrix bent, is het je hart dat fysiek de energie uitzendt die de Matrix leest 
om vervolgens dingen aan te passen aan wat het leest. 

 
Gosia: Wat gebeurt er met onze hersenen als we opstijgen? 

 

Swaruu: Als je 2 hersenhelften hebt en je stijgt op naar 5D, activeert al je DNA 
zodat het verbindingsweefsel tussen beide hersenhelften zijn echte vorm aanneemt. 
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Dat betekent dat het zal groeien en de hele hersenen met elkaar zal verbinden, 
waardoor je de volledige eenheid van één hersenmassa krijgt, als een Taygetan. 

Maar zelfs met een gespleten brein, is het niet volledig, ze verbinden wel. De 
hersenen brengen alleen wat je bent in de materiële realiteit, het is niet jij die je 

werkelijk bent. Dus, uiteindelijk hoe lang het duurt zal afhangen van jou en jou 
alleen. Je brein, gespleten of niet, is geen beperking. Alleen je ideeën zijn dat. 

 
Gosia: Dank je, Swaruu. Je hebt vandaag veel vragen beantwoord. Laten we een 

pauze nemen en tot de volgende keer! We waarderen je zeer. 
 

Swaruu: Ik waardeer jou ook, Gosia. Tot de volgende keer! 
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